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Taula rodona sobre la Manresa
degradada i la crisi comercial, al
Casino
NOTÃ•CIES DEL POU. Es va fer el dimecres 4 de febrer, a la Sala d'Actes del Centre Cultural del
Casino.
  La taula rodona, dins del cicle   Temes del Pou  ,que va tractar el tema:     "La Manresa        
degradada i la crisi comercial  "    ,   va comptar amb la presència d' Ariadna Cucurella,
comerciant del carrer del Born;   Sílvia Gratacós, regidora de Promoció Econòmica de       
l'Ajuntament de      Manresa;   Enric Martí, de la Federació d'Associacions de Veïns de Manresa, i 
Josep Trapé, de l'Associació de Comerciants Sobrerroca, Plaça Major, Sant Miquel i rodalies.

 
Foto: Jaume Puig

  
En el mateix acte es va presentar el número de febrer de la revista   El Pou de la gallina ,
que ofereix un ampli reportatge sobre la degradació de diferents zones de la ciutat que amoïna el
moviment veïnal i el sector comercial. D'altra banda, el personatge entrevistat a fons és   Abel
Pié , president del Consell de l'Advocacia.
 
   
  Deixadesa i crisi comercial. Aquests són dos aspectes que, de ben segur, passaran
factura al govern de l'alcalde Valentí Junyent, al qual certament no ha afavorit la
conjuntura econòmica. L'Ajuntament no ha fet els deures a l'hora de conservar i fer més
visible el potencial de la ciutat i ho ha justificat, reiteradament, per l'endeutament històric
acumulat i la voluntat d'eixugar el dèficit de períodes anteriors. La manca de mesures de
promoció econòmica efectives i l'abaixada   massiva de persianes de molts botiguers són
l'altra pedra a la sabata.
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